







		<b>TARIFS LOCATION VELOS 2025</b> <b>BIKES RENTAL RATES 2025</b>											<b>ARCADE . MOUSTACHE</b> <b>TREK . BERGAMONT</b>			
<a href="http://www.roulmapoule.com">www.roulmapoule.com</a>																
<b>DUREE de LOCATION</b> <b>RENTAL PERIOD</b>		1 heure	+1 à 2 heures	+2 à 4 heures	+4h ou Journée Ouverture	+10 heures ou 24 heures	2 Jours	3 J	4 J	5 J	6 J	7 Jours ou 1 Semaine	1 Journée Sup	1 Mois	CAUTION DEPOSIT	
		9 €	14 €	20 €	26 €	31 €	48 €	69 €	88 €	104 €	117 €	127 €	20 €	-	550 €	
		11 €	18 €	25 €	32 €	38 €	60 €	85 €	109 €	128 €	144 €	157 €	25 €	-	750 €	
		-	30 €	44 €	57 €	68 €	-	-	-	-	-	-	-	-	1 700 €	
		-	42 €	59 €	77 €	92 €	-	-	-	-	-	-	-	-	1 900 €	
		7 €	12 €	15 €	20 €	24 €	37 €	53 €	68 €	80 €	90 €	98 €	15 €	-	200 €	
		3 €	4 €	5 €	6 €	7 €	11 €	16 €	20 €	24 €	27 €	29 €	5 €	-	60 €	
		7 €	12 €	15 €	20 €	24 €	37 €	53 €	68 €	80 €	90 €	98 €	15 €	-	200 €	
		<b>INCLUS dans la LOCATION / INCLUDED with RENT</b>														
<p><b>AUCUNE ASSURANCE VOL ou CASSE NE PEUT ETRE SOUSCRITE ! EN CAS DE VOL, CASSE OU DEGRADATION DE MATERIEL, LE CLIENT SERA TENU POUR SEUL RESPONSABLE ET AURA L'OBLIGATION DE DEDOMAGER LE LOUEUR (ROUL' MA POULE) A HAUTEUR MINIMUM DE LA CAUTION INDIQUEE SUR CE TABLEAU ou Suivant le COUT du Materiel Volé ou Cassé). POUR LA LOCATION DU VAE, LE CLIENT EST RESPONSABLE DE LA GESTION DE SA BATTERIE, ET SERA TENU SEUL RESPONSABLE EN CAS DE PANNE D'ASSISTANCE. MERCI POUR VOTRE COMPREHENSION, AU PLAISIR !</b></p>																
<p><b>NO THEFT or BREAKAGE INSURANCE CAN BE TAKEN OUT! IN THE EVENT OF THEFT, BREAKAGE OR DEGRADATION OF EQUIPMENT, THE CUSTOMER WILL BE HELD SOLELY RESPONSIBLE AND WILL HAVE THE OBLIGATION TO COMPLETE THE HIREDER (ROUL' MA POULE) AT THE MINIMUM LEVEL OF THE DEPOSIT INDICATED ON THIS TABLE or (More Depending on the COST of the Stolen or Broken Material). FOR THE RENTAL OF THE VAE, THE CUSTOMER IS RESPONSIBLE FOR THE MANAGEMENT OF HIS BATTERY, AND WILL BE HELD SOLELY RESPONSIBLE IN THE EVENT OF AN ASSISTANCE FAILURE. THANKS FOR YOUR UNDERSTANDING, PLEASURE !</b></p>																